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PÅ hul 12 ligger din bold 

på green 
 

Da du er på vej op til 
green ruller bolden 

nærmere hullet og ligger 
nu kun 10cm fra hullet, 

uden at du eller andre har 
påvirket den 

 
Du skal spille bolden hvor 

den ligger og får 
1 strafslag             =           

1 

 
Du skal spille bolden hvor 

den ligger og får ikke 
strafslag                        =   

X 

 
Du skal genplacere bolden 

og  
 får IKKE strafslag        =   

2 

 

 
 

 
 

 
 

 
X 

 

 
 

 

På hul 15 ligger din bold 
fint på græskanten ved 

bunkeren   
 

Da du er på vej hen til 
bolden  ruller den ned i 

bunkeren og ligger meget 
dårligt  

 

Hverken du eller andre 
har påvirket bolden 

 
Du skal spille bolden hvor 

den ligger og får 
1 strafslag             =           

1 

 
Du skal spille bolden hvor 

den ligger og får  
ikke strafslag               =   

X 

 

Du skal genplacere bolden 
og  

 får IKKE  strafslag        =   

2 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
X 
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BOLD FLYTTET AF 

NATURKRÆFTER 
Hvis naturkræfter (så som vind 

eller vand) forårsager, at en 
spillers bold, der ligger stille  

flytter sig:  
ER DER INGEN STRAF OG 

BOLDEN SKAL SPILLES FRA DET 

NYE STED 
 

Undtagelse 1  

13.1.d   Hvis spillerens bold 

på greenen flytter sig, efter at spilleren 

allerede havde løftet og genplaceret den på 

det sted, den flyttede sig fra: 

• Dette skal ske, uanset hvad der fik 

bolden til at flytte sig 

(også naturkræfter). 

Regel 9.3 

Undtagelse 2 – Bold, som ligger stille, 

skal genplaceres, hvis den flytter sig til et 

andet baneområde eller Out of Bounds 

efter at være droppet, placeret eller 

genplaceret: Hvis spilleren sætter den 

oprindelige bold eller en anden bold i spil 

ved at droppe, placere eller genplacere den, 

og naturkræfter forårsager at bolden, som 

ligger stille, flytter sig og kommer til hvile i 

et andet baneområde eller Out of Bounds, 

skal bolden genplaceres på dens oprindelige 

sted (som skal skønnes, hvis det ikke er 

kendt)(se Regel 14.2).  

https://www.randa.org/da-DK/rog/the-rules-of-golf/rule-14#14_2

